
Gorzów Wielkopolski, dn.28.05.2024
Agnieszka Cierach
Radna Miasta
Gorzowa Wielkopolskiego

Prezydent Miasta Gorzowa Wielkopolskiego
Jacek Wójcicki

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miasta

Gorzowa Wielkopolskiego
Roberta Surowca

INTERPELACJA
 w sprawie parku przy ul. Walczaka - osiedle „Magnolia”

Zwracam się z prośbą o interwencję w sprawie zagospodarowania i uprzątnięcia terenu
w parku - cmentarza przy ul. Walczaka w pobliżu osiedla „Magnolia”.

1. Infrastruktura na terenie jest w opłakanym stanie: nagromadzone śmieci, nie ma ani jednej
czynnej ławeczki – te które są, niestety zostały zdewastowane. W okolicy rośnie młode
osiedle, dlatego Park naturalnie nabywa przeznaczenie rekreacyjne, jako miejsce
odpoczynku i spacerów. Mieszkańcy zwracają uwagę, że trawa nie była koszona od
dłuższego czasu. W chwili obecnej teren służy jako miejsce „spotkań” alkoholowych.

2. W parku znajdują się stare i opuszczone groby pacjentów z pobliskiego szpitala
psychiatrycznego. Nie są one pielęgnowane poza okresem Zaduszek. Prosiłabym o
przemyślenie, w jaki sposób można pogodzić istniejącą już funkcję rekreacyjną z miejscem
pamięci, w sposób, aby te funkcje się nie wykluczały.

Serdecznie dziękuję.


